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Dear Rotarian,
Thank you for your interest in supporting the D7040 District Conference 2020! 
(La version française est ci-dessous)

How it works:
The website https://rotary7040.com can display banner ads on all pages. The distribution is even across all pages, including the homepage.
 
To place an ad, please contact Caroline DeWitt or our District Governor Hadi Mortada.   Ads will be $300.00 per year.  We will start displaying new ads now and will send a payment link for credit card payment. 

Since ads are displayed on the right-hand panel for all pages, there are size limitations, which are as follows:
 
Logo Width: Maximum of 150 pixels
Height: Varied. 
 
[bookmark: _Hlk46837125]Format of ads can either be graphic images or text. You can provide a website address which your ad will hyperlink to. This can be your homepage or any existing page within your site. You can also choose to provide your e-mail address instead. Send logo or images to Ariane Carriere, along with your URL or email address.

Hope to hear from you soon. 

Yours in Rotary, 

Hadi Mortada, District Governor 7040, 2020-21: hmortada@aol.com 
Caroline DeWitt, President RCWO 2020-21, DisCon2020 Sponsorship Chair: cdewittc@gmail.com





Cher Rotarien,

Merci de votre intérêt pour le soutien de la Conférence de district D7040 2020!
Comment cela fonctionne :
Le site Web https://rotary7040.com  pouvez afficher des bannières publicitaires sur toutes les pages. La distribution est même sur toutes les pages, y compris la page d’accueil.
 
Pour placer une annonce, veuillez contacter Caroline DeWitt ou notre gouverneur de district Hadi Mortada.   Les annonces seront de 300,00 $ par année.  Nous allons commencer à afficher de nouvelles annonces dès maintenant et enverra un lien pour le paiement par carte de crédit.
 
Puisque les annonces sont affichées sur le panneau de droite pour toutes les pages, il y a des limitations de taille, qui sont les suivants :
 
Largeur du logo : maximum de 150 pixels
Hauteur : Varié.
 
Le format des annonces peut être des images graphiques ou du texte. Vous pouvez fournir une adresse de site Web vers laquelle votre annonce sera hypertexte. Il peut s’agir de votre page d’accueil ou de n’importe quelle page existante de votre site. Vous pouvez également choisir de fournir votre adresse courriel à la place. Envoyez un logo ou des images à Ariane Carriere, ainsi que votre URL ou votre courriel.

Le vôtre au Rotary,
Hadi Mortada, gouverneur de district 7040, 2020-21 :  hmortada@aol.com
Caroline DeWitt, présidente RCWO 2020-21, présidente du parrainage DisCon2020 : cdewittc@gmail.com
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